2022 Theme & Goal of FGCCT To clearly know God's words

English Ministry Announcements:

- Praise the Lord, our church has re-opened the in-person services for TM. In-person EM services and Children's Sunday School will continue as long as the Government allows religious gathering to continue under the COVID restrictions. Starting April 3rd, 2022, our Sunday service will begin at 10:30 AM for both EM & TM. We also now open an in-person Mandarin Sunday service at 12:00 PM; we welcome any Mandarin-speakers to join. Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Please follow the rules posted for everyone's safety.
- 2. Next Week's (Apr. 24, 2022) service: Sermon speaker---Pastor Chris Chung. Sermon Title-- [Model Servants of Christ]. Scripture--Philippians 2:19-30.
- 3. We will hold a congregational vote for Rev. Tim Li's next term after the service today.
- 4. Thank you to our sister Su-Pi for preparing today's Easter eggs. May the Lord remember the work she does.
- Our beloved sister Patty Tai's father had passed away in Taiwan on April 11 at the age of 92. We pray the Lord will comfort the bereaved families and friends at this difficult time. May Lord's peace also be with them.
- 6. A kind reminder to take your belongings such as coats, books, shoes and umbrellas from this area. Anything remaining after today will be placed in a lost and found box for members' pick up.
- Our church is considering to resume lunch after Sunday services starting on May 8th (Mother's Day) and going forward. If anyone is interested in eating lunch at church again, please inform your group leader on the phone list.
- The Fellowship group is currently planning an event to view the cherry blossoms and do some hiking. Location: at the parks around our church. Time: likely at the end of April or beginning of May, depending on when the cherries blossom. Due to the pandemics, we will not consider weekends but choose either on a Wed., Thu., or Fri. afternoon 2 - 4 pm. If anyone is interested to join, please sign up with Mrs. Lily Chiang or Mrs. Mei-Chih Lin. Once the time is confirmed, it will be announced on the bulletin and the church's LINE group.

God bless you all in this time and lean on Him for strength and wisdom.



祝

殿

Benediction

多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2022年4月17日 Weekly Bulletin #898

2022 年度主題目標:【明白聖經,神的話語】

梁世隆牧師

主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

司會: 陳建中 Jason Chen

復活節聯合主日崇拜 Joint Easter Sunday Service

~~~靜候上帝 Waiting on the Lord~~~									
主	濤 文	The Lord's Prayer	會眾						
宣	召	Call to Worship	司 會						
聖	詩	Hymn #123B耶穌真正死復活	會眾						
啟	應	Responsive Reading23 (詩篇 118)	會 眾						
獻	詩	Anthem Grace	Children Choir						
~~~ 恭守上帝的話 Listen to The Word ~~~									
聖	經	Scripture 路加福音/Luke 24:1-12	司 會						
講	道	Sermon 【復活的奧秘】	梁世隆牧師						
[The Mystery of Resurrection] Rev. Luis Liang									
祈	禱	Prayer	梁世隆牧師						
聖	詩	Hymn #127哈利路亞!祂有復活	! 會 眾						
信	仰告白	Statement of Faith 使徒信經	會眾						
~~~回應上帝的話 Response to The Word ~~~									
奉	獻	Offering (Hymn 306B ver.4)							
我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具									
祈	禱	Prayer	司 會						
報	告	Announcements	司 會						
聖	詩	Hymn #510讚美天頂主宰	會眾						

Postlude - cello by Chloe Liang / piano by Joyce Chen

## 報告

- 1. 感謝主,本教會已開放實體主日崇拜及實體兒童主日學,但仍需配合政府在疫情下對於宗教聚會的規定。從 04 月 03 日起,本教會台語堂及英語堂的主日崇拜將同時在上午 10:30 舉行;在 12:00 PM,本教會也開起了國語堂的主日崇拜,歡迎會說國語的朋友們來參加。請大家遵守貼在人口上的注意事項以保會眾健康。
- 2. 下週主日 04 月 24 日由梁世隆牧師證道。講題【協助與醫治】。 經文:使徒行傳 28:1-10。司會;洪素彫姐。
- 3. 04 月 24 日招待人員: 林望鄉、林美智。 04 月 24 日環境衛生管理人員: 蘇素碧、梁惠英。
- 4. 今日禮拜後召開和會,鑑選 Tim Li 牧師的下一任期舉行投票
- 5. 感謝蘇素碧姐為我們所準備今天復活節的彩蛋。願主記念她手 所做的工。
- 6. 阮瑛珮姐的令尊阮豐山兄在 4 月 11 日在台灣蒙主恩召,享年 92 歲。在這艱難時刻祈求主安慰所有遺族,好友們,也願主的 平安與他們同在。
- 7. 請記得帶走您在衣帽間的隨身物品,例如大衣、書籍、鞋子和 雨傘。 今日之後,剩餘的任何物品都將放入失物招領箱中, 供會眾領取。
- 8. 春暖花開,聯誼組將帶會友們賞櫻花。地點:在我們教會附近的 公園裏,還可以健行。日期:在4月底或5月初,要觀察櫻花盛 開時間,才能確定。因為疫情尚在,不考慮在週末舉行,時間: 會選擇週日期間,星期三,星期四,星期五的下午2-4點。 有興趣的會友,請即日起開始向周彩蓮姊或聯誼組林美智報名, 謝謝。等賞花日期確定,會在週報上和教會 Line 羣組上報告。
- 9. 復活節後,本教會將舉行春季大掃除。我們鼓勵大家來參加; 確切的日期將會再公佈。
- 10.本教會考慮從5月8日(母親節)開始,在主日禮拜後恢復午餐。 有興趣再次在教堂享用午餐的人,請通知您在聯絡網上的組長。

上帝保守我們在這個艱困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。

聖工分擔 Duty		本週 This Week (04/17/2022)		下週 Next Week (04/24/2022)		
司會 Worship Leader		Jason Chen		洪素彫		
司琴 Pianist		~~~		~~~		
領詩 Praise Team		~~~		~~~		
獻詩 Anthen	~~~		~~~			
讀經 Bible R	Jason Chen		汐	<b>共素彫</b>		
司獻 Offerin	~	~~	~~~			
招待 Greeter			Huang, Hsueh	林望维	林望鄉、林美智	
環境衛生管理 Environmenta Service	Nayie Su, Amy Chen		蘇素碧、梁惠英			
投影設計 P. I	劉慈敏		劉慈敏			
投影 P. P. Dis	何珮瑜		何珮瑜			
主日人數統計 Attendance K	蘇素碧		蘇素碧			
Youth Servan	~~~		~~~			
值月 Month-I	TBD		TBD			
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	國語 MM	主日學 SS	總共 Total	
出席 (04/10) Attendance	51	22	16**	6*	83**	
奉獻 (04/10) Offering	~~~	~~~	~~~	~~~	~~~***	

^{*}Youth joined with EM service this week

台語堂祈禱會 TM Prayer Meeting -星期五上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行

成人主日學 Adult Sunday School-每月第二週、及第四週的星期四上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行 | 各組細胞小組 Cell Group--從三月起恢復

成人香經班/TM Bible Study--

請大家瀏覽教會網站來觀看香經的內容

英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容

^{**}many people also stayed for TM or EM

^{*** ~~~}